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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 29.11.2013 
 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Crişan Ovidiu care a fost aleas 

preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.257/2013 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
D-nul Cri şan Ovidiu:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
„Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 19 consilieri. Lipseşte dl. consilier Voinia Claudiu. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion, şi  d-nul  
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-lui secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 31.10.2013, 13.11.2013 şi 
20.11.2013.” 
 

Dl.  secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de  
31.10.2013, 13.11.2013 şi 20.11.2013. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 31.10.2013, 13.11.2013 şi 
20.11.2013, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţelor 
anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
„Propun suplimentarea ordinii de zi, prin introducerea pe ordinea de zi înainte de 

punctul 1, a următoarelor 9 proiecte de hotărâri: 
 

1.Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea mandatului de consilier local al doamnei  
Aldea Ana Maria înainte de expirarea duratei normale a acestuia, precum şi validarea mandatului 
de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a domnului Stamatoiu Ion  
 
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.125/2012 privind organizarea comisiilor de specialitate 
 

3.Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru 
oraşele înfrăţite 
 
4.Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local nr.131/2012 privind  
repartizarea  pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii  responsabilităţilor ce le revin 
potrivit prevederilor legale în vigoare 
 
5.Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii Consiliului local nr.244/2013 privind numirea 
reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de Administraţie ale 
unităţilor de învăţământ preuniversitare şi unităţilor preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială 
a Municipiului Hunedoara 
 
6.Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de comodat nr. 
1415472/03.04.2008, nr.25/04.04.2008, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, b-dul 
Libertăţii, nr. 17, subsol, lângă Poliţia Comunitară, aflat in domeniul public al Municipiului 
Hunedoara 
 
7.Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a spaţiului  în suprafaţă 
de 62,25 mp, camerele 30, 31, 32, situate în Municipiul Hunedoara, b-dul Libertăţii, nr. 17,  în 
favoarea Inspectoratului de Jandarmi Judeţean „Decebal” Hunedoara 

 
8.Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbării denumirii Centrului de Pedagogie Curativă 
Hunedoara în Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Rudolf Steiner” Hunedoara 

 
9.Proiect de hotărâre pentru aprobarea calendarului de evenimente culturale pentru  luna 
decembrie 2013 şi  alocarea din bugetul local a sumei de până la 35.000 lei în vederea organizării 
şi desfăşurării evenimentelor lunii decembrie 2013.” 
 

Precum şi scoaterea de la punctul 3 al ordinii de zi, al proiectului de hotărâre  privind 
aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de asociere în participaţiune din 7.03.2005 
privind asocierea Consiliului local al municipiului Hunedoara cu S.C. CASIAN CASICOM S.R.L. 
Hunedoara, în vederea exploatării în comun a unei suprafeţe de teren  de 1.100 mp, aflată în 
domeniul public al municipiului Hunedoara, prin construirea şi exploatarea unui spaţiu cu destinaţie 
comercială.” 
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Dl. Cri şan Ovidiu:  
                     „Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  
                     Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.”  

 
 

Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Înainte de a începe dezbaterea proiectelor de pe or dinea de zi se va lua o pauz ă 

de 30 de minute pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate, 
inclusiv întocmirea raportului de c ătre comisia de validare. 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea mandatului de consilier 
local al doamnei  Aldea Ana Maria înainte de expirarea duratei normale a acestuia, precum şi 
validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a domnului 
Stamatoiu Ion  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 
 
Dna Fărcaş Bianca:  

  „Astăzi, 29.11.2013,  comisia de validare aleasă de Consiliul Local al  Municipiului 

Hunedoara, prin Hotărârea nr.120/2012, în şedinţa de constituire din data de 28.06.2012, a 

examinat, în conformitate cu prevederile art. 31 din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 

republicată, cu modificările şi completările ulterioare, legalitatea alegerii consilierilor.  

Comisia constată că au fost respectate dispoziţiile legale şi că nu sunt încălcate 

condiţiile de eligibilitate iar alegerea consilierului nu s-a făcut prin fraudă electorală constatată în 

condiţiile Legii privind alegerea autorităţilor administraţiei publice locale. 

           Astfel, comisia de validare examinând legalitatea alegerii consilierului, propune 

validarea mandatului  de consilier în Consiliul Local al municipiului Hunedoara a domnului 

Stamatoiu Ion, declarat ca supleant pe lista Partidului Social Democrat.” 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.283/2013 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 
 
Se dă cuvântul domnului Stamatoiu Ion pentru a da citire textului jurământului, după 

care semnează textul jurământului în două exemplare. 

Având în vedere cele prezentate mai sus, domnul Stamatoiu Ion intră în deplinătatea 
atribuţiilor sale de membru în Consiliul local al municipiului Hunedoara. 

 
                      Astfel numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara este de 21. 
 

Numărul consilierilor locali prezenţi la şedinţă este de 20, în momentul de faţă. 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.125/2012 privind organizarea comisiilor de specialitate 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.284/2013 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a 
comisiilor pentru oraşele înfrăţite 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1  din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 
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 Procedând la numărarea buletinelor de privind reorganizarea Comitetul de înfrăţire, 
pentru coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile din străinătate, înfrăţite cu 
municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
                 

1. Arion Viorel - primar, preşedinte 20 voturi “pentru” 

2. Bobouţanu Dan  -viceprimar, vicepreşedinte 20 voturi “pentru” 

3. Stamatoiu Ion - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

4. Artean Mircea Ioan - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

5. Bucaleţ Marian Victor - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

6. Cazan Florian - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

7. Crişan Ovidiu Ioan - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

8. Costa Mircea-Claudiu - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

9. Farcaş Ladislau - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

10. Fărcaş Bianca Magdalena - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

11. Mureşan Vasile - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

12. Olariu Nicoleta - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

13. Magaon Jane - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

14. Mărginean Alexandru - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

15. Muzsic Robert Eugen  - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

16. Noghiţă Luminiţa -Marinela - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

17. Palcău Ciprian Ştefan - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

18. Radu Carolina - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

19. Rusu Constantin - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

20. Mornea Maria - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

21. Voinia Claudiu Sorin - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 

22. Takacs Aranka - consilier local, membru 20 voturi “pentru” 
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În urma acestor rezultate Comitetul de înfrăţire, pentru coordonarea legăturilor de 

colaborare şi cooperare cu localităţile din străinătate, înfrăţite cu municipiul Hunedoara, este 
următorul: 

                 

1. Arion Viorel - primar, preşedinte  

2. Bobouţanu Dan  -viceprimar, vicepreşedinte  

3. Stamatoiu Ion - consilier local, membru  

4. Artean Mircea Ioan - consilier local, membru  

5. Bucaleţ Marian Victor - consilier local, membru  

6. Cazan Florian - consilier local, membru  

7. Crişan Ovidiu Ioan - consilier local, membru  

8. Costa Mircea-Claudiu - consilier local, membru  

9. Farcaş Ladislau - consilier local, membru  

10. Fărcaş Bianca Magdalena - consilier local, membru  

11. Mureşan Vasile - consilier local, membru  

12. Olariu Nicoleta - consilier local, membru  

13. Magaon Jane - consilier local, membru  

14. Mărginean Alexandru - consilier local, membru  

15. Muzsic Robert Eugen  - consilier local, membru  

16. Noghiţă Luminiţa -Marinela - consilier local, membru  

17. Palcău Ciprian Ştefan - consilier local, membru  

18. Radu Carolina - consilier local, membru  

19. Rusu Constantin - consilier local, membru  

20. Mornea Maria - consilier local, membru  

21. Voinia Claudiu Sorin - consilier local, membru  

22. Takacs Aranka - consilier local, membru  

 

 
A sosit în sala de şedinţă d-nul consilier Voinea Caludiu, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 21 în momentul de faţă. 
 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea, dintre membrii 

Comitetului, componenţa comisiilor pentru fiecare localitate înfrăţită, în prezent, cu municipiul 
Hunedoara, a constatat următoarele: 

 

 
I. ARGENTEUIL          III. ZENICA 
1.Artean Mircea Ioan 21 voturi “pentru”   1.Olariu Nicoleta 21 voturi “pentru”                               
2.Stamatoiu Ion 21 voturi “pentru”                           2.Rusu Constantin 21 voturi “pentru” 
3.Crişan Ovidiu Ioan 21 voturi “pentru”               3.Muzsic Robert Eugen 21 voturi “pentru” 
4.Mornea Maria 21 voturi “pentru”                                     4.Mărginean Alexandru 21 voturi “pentru” 
5.Noghiţă Luminiţa – Marinela 21 voturi “pentru”              5.Palcău Ciprian Ştefan 21 voturi “pentru” 
                                                                                           6.Costa Mircea-Claudiu 21 voturi “pentru” 
 
         II. SZOMBATHELY                          IV. DERINCE 
1.Takacs Aranka 21 voturi “pentru”               1. Mureşan Vasile 21 voturi “pentru” 
2.Cazan Florian 21 voturi “pentru”   2. Voinia Claudiu Sorin 21 voturi “pentru” 
3.Bucaleţ Marian Victor 21 voturi “pentru”              3. Radu Carolina 21 voturi “pentru” 
4.Bobouţanu Dan 21 voturi “pentru”   4. Farcaş Ladislau 21 voturi “pentru” 
5.Fărcaş Bianca-Magdalena 21 voturi “pentru”  5. Magaon Jane 21 voturi “pentru”                                                                                             
 

În urma acestor rezultate componenţa comisiilor pentru fiecare localitate înfrăţită, în 
prezent, cu municipiul Hunedoara, este următoarea: 

 
 

I. ARGENTEUIL          III. ZENICA 
1.Artean Mircea Ioan       1.Olariu Nicoleta                               
2.Stamatoiu Ion                                2.Rusu Constantin 
3.Crişan Ovidiu Ioan                                           3.Muzsic Robert Eugen 
4.Mornea Maria                                                                  4.Mărginean Alexandru 
5.Noghiţă Luminiţa - Marinela                  5.Palcău Ciprian Ştefan  
                                                                                             6. Costa Mircea-Claudiu 
 
         II. SZOMBATHELY                          IV. DERINCE 
1.Takacs Aranka                              1. Mureşan Vasile 
2.Cazan Florian                          2. Voinia Claudiu Sorin  
3.Bucaleţ Marian Victor                                     3. Radu Carolina 
4.Bobouţanu Dan                         4. Farcaş Ladislau 
5.Fărcaş Bianca-Magdalena                                    5. Magaon Jane 

                                                                                                                                          
 
 

Art.3-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.285/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.131/2012 privind  repartizarea  pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii  
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea punctului 11 din anexa 

la Hotărârea Consiliului Local nr.131/2012 privind repartizarea  pe zone a consilierilor locali în 
vederea îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, în sensul 
înlocuirii doamnei Aldea Ana Maria cu  d-nul Stamatoiu Ion, a constatat următoarele: 

 
                d-nul Stamatoiu Ion 21 voturi “pentru”                                                                                             

 
În urma acestor rezultate, la punctul 11 din anexa la Hotărârea Consiliului Local 

nr.131/2012 privind repartizarea  pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii 
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, doamna Aldea Ana Maria este 
înlocuită cu   d-nul Stamatoiu Ion. 
                                                                                                                            

Art.2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.286/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii Consiliului local 
nr.244/2013 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în 
Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitare şi unităţilor preşcolare aflate 
pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea pct.6, pct.8 din Anexa 

la Hotărârea consiliului local nr.244/2013, în sensul înlocuirii doamnei Aldea Ana Maria ca 
reprezentant al Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Şc. 
Gimnaziale nr.1 Hunedoara (fosta Şc. Gimnazială nr.9 Hunedoara) și în Consiliul de Administraţie 
al Grădiniţei cu Program prelungit nr.1 Hunedoara, cu domnul Stamatoiu Ion, a constatat 
următoarele: 
 
                          domnul Stamatoiu Ion  21 voturi „pentru“ 
 
 

În urma acestor rezultate la pct.6, pct.8 din Anexa la Hotărârea consiliului local 
nr.244/2013, doamna Aldea Ana Maria ca reprezentant al Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Şc. Gimnaziale nr.1 Hunedoara (fosta Şc. Gimnazială 
nr.9 Hunedoara) și în Consiliul de Administraţie al Grădiniţei cu Program prelungit nr.1 Hunedoara, 
este înlocuită cu domnul Stamatoiu Ion. 
 

Art.2-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.287/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
comodat nr. 1415472/03.04.2008, nr.25/04.04.2008, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, 
b-dul Libertăţii, nr. 17, subsol, lângă Poliţia Comunitară, aflat in domeniul public al Municipiului 
Hunedoara 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.288/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a 
spaţiului  în suprafaţă de 62,25 mp, camerele 30, 31, 32, situate în Municipiul Hunedoara, b-dul 
Libertăţii, nr. 17,  în favoarea Inspectoratului de Jandarmi Judeţean „Decebal” Hunedoara 

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.289/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbării denumirii Centrului de 
Pedagogie Curativă Hunedoara în Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Rudolf Steiner” 
Hunedoara 

                      -d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.290/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea calendarului de evenimente 
culturale pentru  luna decembrie 2013 şi  alocarea din bugetul local a sumei de până la 35.000 lei în 
vederea organizării şi desfăşurării evenimentelor lunii decembrie 2013 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Aş vrea să fac câteva precizări. Am primit o solicitare din partea doamnei Felicia Filip, 

care vrea să-şi lanseze noul volum de piese la Castelul Corvinilor. Este cel mai important eveniment 
al lunii decembrie. Am luat decizia să vă supunem spre aprobare toate acţiunile pe care le-am 
gândit pentru luna decembrie, inclusiv manifestările prilejuite de data de 1Decembrie, Ziua 
Naţională a României. Profit de acest prilej ca să vă invit, azi după masă la festivitatea de 
aprinderea luminilor din oraş, care va avea loc la ora 17, în faţa Casei de Cultură.” 
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- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Artean Mircea:  
„Dacă adunăm suma aprobată în şedinţa trecută  de 45.000 lei, cu suma solicitată 

acum, ajungem de fapt la suma care a fost precizată la început, de 80.000 lei. Mi se pare o sumă 
astronomică pentru posibilităţile oraşului. Cred că la desfăşurătorul care ni s-a prezentat, suma 
prevăzută pentru cadouri, pentru colindători este în regulă, sunt de acord cu ea. În rest, propun să 
se taie orice sumă…” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Doriţi să faceţi un amendament?” 
 
Dl. Artean Mircea:  
„…de la  35.000 lei la 24.000 lei. Oricum suma este foarte mare. Am întrebat dacă din 

suma aceasta este ceva alocat pentru spectacolul doamnei Felicia Filip, dar am înţeles că nu, 
pentru că aş fi de acord, dar aşa nu sunt de acord.” 

 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„E sfârşit de an, angajaţii primăriei nu pot să primească prime, pentru că nu se poate, 

dar în afară de copii minori, dacă am putea găsi şi pentru angajaţii primăriei un kg de portocale. E 
un gest simbolic, care poate că nu ar strica, dacă tot nu le putem da ceva la salarii, un gest 
simbolic…” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…pentru angajaţii primăriei? Găsiţi şi de unde să-i luăm?” 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Putem discuta.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…eu sunt de acord.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Focurile de artificii pentru ce dată sunt?” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Sunt pentru 31.12.2013, pentru Revelion.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„…graficul evenimentelor nu este până la 31 Decembrie, de aceea şi dl. doctor Artean, 

şi  eu mi-am exprimat punctul de vedere, că nefiind până la 31 Decembrie, focurile de artificii pentru 
1Decembrie le-am aprobat în şedinţa trecută. Dacă sunt pentru 31 Decembrie, cred că nici unul 
dintre noi nu ar avea nimic împotrivă, dar dacă sunt pentru 31 Decembrie.” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
„Sunt pentru 31.12.2013.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„…atunci, vă rog frumos să modificaţi graficul…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dna consilier, puteţi să faceţi un amendament, pentru prelungirea până la 

31.12.2013, a calendarului de evenimente.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…acum, nu facem două amendamente. Să facem prima dată amendamentul d-lui 

Artean Mircea…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Dna Mornea spuneţi amendamentul clar, ca să se poată nota. Prelungirea până la 31 

Decembrie şi artificiile să fie special pentru 31 Decembrie 2013.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„…dar este în regulă, este până la 31.12.2013.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dl. consilier, vă rog să reformulaţi amendamentul, clar.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Amendamentul se referă la aprobarea sumei de până la 31.000 lei, în loc de 35.000 

lei.” 
 

Se supune la vot amendamentul dl. consilier Artean Mircea. 
 
Amendamentul întruneşte 7 voturi „pentru” (Palcău Ciprian, Magaon Jane, Mornea 

Maria, Rusu Constantin, Costa Mircea, Artean Mircea, Bucaleţ Marian), 8 voturi „împotrivă” (Takacs 
Aranka, Farcaş Ladislau, Olariu Nicoleta, Radu Carollina, Mureşan Vasile, Mărginean Alexandru, 
Muzsic Robert, Crişan Ovidiu) şi 5 voturi „abţineri” (Bobouţanu Dan, Stamatoiu Ion, Fărcaş Bianca, 
Voinia Claudiu, Cazan Florian) 

Amendamentul nu a fost aprobat. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi 2 voturi „abţineri” (Artean Mircea, 

Palcău Ciprian) 
Art. 1 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi 4 voturi „abţineri” (Artean Mircea, Palcău 

Ciprian, Rusu Constantin, Bucaleţ Marian). 
Art. 2-3 se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi 6 voturi „abţineri” (Artean Mircea, Palcău 

Ciprian, Rusu Constantin, Bucaleţ Marian, Magaon Jane, Mornea Maria). 
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Art. 4 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi 3 voturi „abţineri” (Artean Mircea, Palcău 
Ciprian, Bucaleţ Marian). 

Hotărârea nr.291/2013 se aprob ă cu 16 voturi „pentru” şi cu 5 voturi „ab ţineri” 
(Palcău Ciprian, Mornea Maria, Rusu Constantin, Artean Mi rcea, Bucale ţ Marian) . 
 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind  reglementarea circulaţiei  vehiculelor  pe  unele 
străzi  din  municipiul  Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.292/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  

                     Hotărârea nr.293/2013 se aprob ă în unanimitate  
 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru revocarea poziţiei nr. 5 din anexa la Hotărârea 
Consiliului local nr. 77/2006 şi aprobarea noii propuneri de atribuire teren conform prevederilor 
art.23, alin.(21), ale art.36, alin.(2) şi alin.(3) din Legea fondului funciar nr.18/1991, republicată,  cu 
modificările şi completările ulterioare. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.294/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi).  Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului de 
administraţie al Regiei Publice Locale Ocolul Silvic „Ţinutul Pădurenilor” R.A.  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentantului 

Consiliului Local al municipiului Hunedoara în Consiliului de Administraţie al Regiei Publice Locale 
„Ocolul Silvic Ţinutul Pădurenilor”,  în persoana d-nei Suciu Mariana, inspector superior în cadrul 
Biroului Registrul    agricol,cadastru, aplicarea legilor fondului funciar, a constatat următoarele: 
 
                                 d-na  Suciu Mariana 21 voturi “pentru”             
 
 
                                                                             

În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 
în Consiliului de Administraţie al Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic Ţinutul Pădurenilor”,  este: 

 
d-na  Suciu Mariana, inspector superior în cadrul Biroului Registrul     
                            agricol,cadastru, aplicarea legilor fondului funciar 
 
Art.2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.295/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre  privind  aprobarea listei solicitanţilor care au acces la 
locuinţele pentru tineri, destinate închirierii, a stabilirii ordinii  şi  a modului de soluţionare a cererilor. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.296/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  Proiect de hotărâre privind aprobarea transformării unor posturi din cadrul 
Colegiului National „Iancu de Hunedoara” Hunedoara, în vederea promovării salariaţilor încadraţi pe 
aceste posturi într-o funcţie, treaptă sau grad profesional superior. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.297/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Eroilor, nr. 5, bl. 26, sc. C, ap. 49, et. 2. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.298/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Ştrandului, nr. 4, bl. K, sc. B, ap. 57, et.2. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.299/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Trandafirilor, nr. 7, bl. 17, sc. A, ap. 13, et.2. 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.300/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.12.2013 – 31.01.2014. 

           -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 
                  În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. Bucale ţ Marian : 
“Pentru următoarele luni, propun ca şi preşedinte de şedinţă pe dl. consilier Mărginean 

Alexandru.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.301/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 21 al ordinii de zi se Prezentarea adresei Instituţiei Prefectului – Judeţul 
Hunedoara nr.9373/2013, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 63074/2013 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Este vorba despre atenţionarea folosirii termenilor din legislaţie, ci nu a termenilor din 

amendamente.” 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„A existat o discuţie cu privire la titlul hotărârii privind execuţia bugetară, la expirarea, 

terminarea trimestrului 3 a anului 2013, în care s-a propus un amendament de către d-na consilier 
local Mornea Maria, în care dvs. aţi considerat că exprimarea finele ar fi mai potrivită decât termenul 
din art.49,  alin.12 din Legea nr. 273/2006 privind finanţele publice locale. Noi am atras atenţia 
atunci, dar dvs. aţi hotărât că e mai bine să se introducă acea exprimare şi acea formulare a d-nei 
consilier, şi Prefectura, prin această adresă, ne-a atras atenţia că nu respectăm termenii specificaţi 
în legislaţie, termeni tehnici. Despre asta este vorba.” 

 
 
La punctul 21 al ordinii de zi – Diverse 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
 Dna. Mornea Maria:  
 „Mulţumesc pentru răspunsul care mi s-a dat referitor la propunerea pe care am avut-

o data trecută. Faptul că am spus că, sumele plătite pentru deratizare, deci nu pentru salariile 
profesorilor, ci pentru deratizare, este foarte mare, şi, din răspunsul care ni s-a dat, există facturi, 
există contract, există procese verbale de recepţie. Vreau să vă citesc numai două puncte din 
procesele verbale.  

În data de 27.08.2013, 26.08.2013, s-a făcut deratizare pe 17 hectare aferente 
cimitirului din Valea Seacă, Parcul Libertăţii şi Parcul Tineretului. Deci 17 hectare, asta însemnând 
170.000 de mii de metri pătraţi, semnate şi recepţionate de Primărie. Cred că toţi vă daţi seama 
cam care este suprafaţa. Deci toată Valea Seacă are undeva la 5-6 hectare, dar mă rog.  

În data de 28.08.2013, 29.08.2013, 30.08.2013, s-au deratizat malurile râului Cerna şi 
a pârâului Zlaşti, pe 15 hectare, malurile. În 09.09.2013, 10.09.2013, 11.09.2013, au fost deratizate 
strada Eliberării, strada Trandafirilor şi strada Viorele pe 6 hectare. În 10.09.2013, strada Eroilor, 
bulevardul Traian şi strada Mureşului pe 10,5 hectare. În 11.09.2013, strada Mureşului şi Bulevardul 
Dacia pe 14,9 hectare. Suprafeţele sunt enorme, şi nu ştiu cum recepţia nu este cu câţiva metri în 
plus sau în minus, pur şi simplu 60.000 de mii de metri pătraţi, 50.000 de mii de metri pătraţi, 
120.000 de mii de metri pătraţi. Deci s-au făcut măsurătorile acolo la faţa locului şi s-a stabilit că 
suprafaţa asta este.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Adică cât a fost propus, atât a fost şi executat.” 
        

 Dna. Mornea Maria:  
                     „Contra cost, bine-nţeles. În afară de acest fapt, contractul cu D.D.Chim-ul, care ni s-a 
comunicat aici, este de, nici mai mult, nici mai puţin decât 967.829,16  lei pe an. Deci 9 miliarde, 10 
miliarde de lei deratizarea pentru aceste lucruri, da?” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Aprobate când?” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Aprobate în 09.06.2012. Contractul este prelungit până în 19.12.2014. Nu am nici o 

reţinere asupra faptului că, mă rog, facturile sunt făcute şi trebuie plătite. Ar trebui totuşi verificate 
dacă suprafeţele respective sunt cele reale. Dar ce propun, şi vă rog să luaţi în considerare pentru 
perioada următoare, este ca acest contract de dezinsecţie, deratizare să stabilească clar.  
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Aici vine şi spune tot aşa, în anexa la contract, sunt suprafeţele detaliate pe metri 
pătraţi, inclusiv cu 8 m2, cu 5 m2, cu 6 m2, deci nu 125.000 de metri pătraţi, 135.522 de metri pătraţi, 
de exemplu. De aceea procesele verbale de recepţie şi facturile care s-au făcut zic eu că sunt, 
totuşi, estimative, nu reale. Deci estimate, nu reale.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
 „Ce înseamnă estimat?” 

 
Dna. Mornea Maria:  
 „Estimat, adică s-a estimat suprafaţa aceea pe cea care s-a făcut.” 
 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
 „Ştim ce înseamnă estimat, detaliat.” 
        

Dl. Muzsic Robert:  
„Nu poate să dea exact.” 
  

Dna. Mornea Maria:  
 „12.000  de metri pătraţi, 149.000 de metri pătraţi, toate aceste suprafeţe zic eu că 

sunt estimate, nu sunt cele reale. Şi rugămintea mea este ca în perioada următoare suprafeţele să 
fie cele reale, pe care se fac lucrările.” 
 

Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Am înţeles, pe care se fac real. Domnule director Demeter, poftiţi.” 
  

Dl. Demeter Ladislau:  
 „Vreau să vă informez că suprafaţa Municipiului Hunedoara este undeva între 9.000  

şi 10.000 de hectare. Dacă înmulţiţi 10.000 de hectare cu 10.000 vă daţi seama ce suprafaţă este. 
Acolo, dacă aţi observat dumneavoastră, avem un grafic care la începutul anului, noi îl aprobăm, îl 
aprobă domnul primar, prin care noi propunem din acea sumă mare contractată cu D.D.Chim-ul, 
după posibilităţile financiare pe care le avem, cât să facem. Niciodată nu am ajuns la suprafeţele din 
contract. Dumneavoastră aţi zis aici deratizare, este vorba despre dezinsecţie. 

 Acele suprafeţe cum spuneţi dumneavoastră, de exemplu, aliniamentele străzilor din 
Municipiul Hunedoara, apare un capitol aici pe străzi, nu ştiu, acum să măsurăm la metru pătrat, 
când de fapt el merge cu nişte pulverizatoare, dacă aţi văzut, în dotarea lor au nişte utilaje 
performante, merge pe străzi, aliniamentele străzilor, mai ales acum după modernizarea lor poate s-
a schimbat cu 5 centimetri, cu 10 centimetri, să facem o măsurătoare acum fix la metru pătrat, nu 
ştiu, mi se pare……., într-adevăr cum spuneţi dumneavoastră, ceea ce am contractat, dacă în 
nomenclatorul străzilor apare aliniamentul străzii Mureşului atâţia metri pătraţi, atâta am trecut. Pe 
suprafeţele pe care nu s-a făcut, nu le-am trecut. Şi acea sumă, prin contractul de deratizare, 
dezinsecţie, noi avem nişte obligaţii contractuale, şi legea spune că dezinsecţia, deratizarea se face 
cel puţin o dată pe semestru, şi activitatea din anul acesta a fost deratizare în luna martie-aprilie 
când s-a făcut curăţenia generală, şi această dezinsecţie care trebuia făcută în momentul când 
oraşul a fost împânzit de ţânţari şi de problemele care au existat.” 
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Dl. Ovidiu Cri şan:  
 „Domnule director, vreau să pun şi eu o întrebare. Nu ar fi bine, zic, nu ştiu contractul 

concret cu D.D.Chim-ul, nu ar fi bine să fie două etape distincte a lucrărilor D.D.Chim, pentru 
sezonul rece şi pentru sezonul cald? Repet, nu ştiu contractul, puteţi să mă contraziceţi, adică 
pentru vară să fie puţin mai dese, şi pentru iarnă să fie spre nule. Întreb.” 
 

Dl. Demeter Ladislau:  
„Sunt nişte norme când se face de fapt deratizarea. Deratizarea se face la ieşirea din 

iarnă şi la intrarea în iarnă. Sunt perioadele în care ies rozătoarele afară, în luna martie-aprilie, şi 
intră în octombrie-noiembrie, depinde şi de timpul care este. Deci aceste două etape sunt pentru 
deratizare. Dezinsecţia se face în momentul când apar ţânţarii, când apar problemele, pot să apară 
problemele fito-sanitare, copacii, viermi de nu ştiu care, care să atace vegetaţia, şi atunci trebuie să 
acţionăm atunci.” 

  
Dl. Muszic Robert:  
 „În atunci în septembrie ce s-a făcut?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Adevărul că este plin în oraş de drosophila melanogaster.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
 „Doamna director, facturile, în momentul de faţă, au scăzut faţă de D.D.Chim?” 
 
Dna. Popa Aurelia Ani şoara:  
„Foarte puţin. În general sunt cam la fel.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Dar de la 9 miliarde la 7 miliarde 600, este reală cifra? În perioada trecută. Perioada 

2011-2012.” 
 

Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Perioada, de pe vremea lui dl. Hada, şi faţă de perioada de acum?” 
 
Dna. Popa Aurelia Ani şoara:  
 „Nu am făcut un calcul.” 
 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Vă rog să faceţi un calcul.” 
  

Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
 „Şi încă o întrebare. Factura despre care a fost vorba, a fost plătită?” 
 
 



20 
 

Dna. Popa Aurelia Ani şoara:  
„Nu, nu a fost plătită. Este aici, o am în mână, nu a fost încă plătită.” 
 

Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Deci discuţia noastră a rămas la momentul acela.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Doamna Mornea, sunteţi satisfăcută de răspuns?” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Eu am spus ce aş dori din punct de vedere al nostru, deci aş dori ca suprafeţele să 

fie cele reale.”  
 

Dl. Muszic Robert:  
„Să se vadă firma în oraş.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„A mai fost o discuţie, doamna Mornea consider că are dreptate, a mai fost o discuţie 

în vechiul Consiliu local pe aceeaşi temă.” 
 

Dna. Mornea Maria:  
„Pentru că din câte mi s-a spus, malul pârâului Zlaşti nu s-a făcut.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Aceeaşi interpelare am avut-o şi eu la momentul acela, şi ţinând cont de valoarea 

facturii, compartimentul de specialitate să verifice foarte atent terenul pe care se face dezinsecţia, şi 
totodată, mai făceam referire atunci şi la calitatea dezinsecţiei şi deratizării, pentru că numeroase 
asociaţii de proprietari reclamă că nu s-ar face corespunzător.” 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Asociaţiile de proprietari ar trebui să plătească.” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
„Asociaţia de proprietari în acelaşi timp cu noi ar trebui să facă şi ei deratizarea, 

pentru că de pe domeniul public şobolanii se duc în subsolurile blocurilor. Deci obligaţia lor, şi noi în 
fiecare an le facem adrese, în momentul când facem acea curăţenie de primăvară şi începem 
acţiunea de deratizare, au şi ei obligaţia să o facă în comun cu noi. Degeaba reclamă ei şi ei nu îşi 
fac în curtea lor.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Ca să putem să trecem peste acest punct, ok, mulţumesc foarte mult. Domnule 

consilier Costa.” 
 

Dl. Costa Mircea:  
„Eu aş vrea să fac o solicitare departamentului Poliţiei locale, mai exact serviciului 

rutier.”  
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Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Numai puţin. Este cineva aici de faţă? Nu.” 

 
Dl. Costa Mircea:  
„Pentru ca să ia măsurile ce se impun împotriva celor care parchează, încă, 

neregulamentar pe Bulevardul Corvin. Am mai discutat pe tema aceasta, dar se pare că nu s-au 
luat măsuri. Poliţia locală să ia măsuri.”  
 

Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Daţi-mi o măsură.” 

 
Dl. Costa Mircea:  
„Să-i amendeze pur şi simplu. Să stea acolo.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Muzsic Robert:  
„Şi mai nou se urcă pe trotuarul din stânga.” 

 
Dl. Bucale ţ Victor:  
„Când s-a luat măsura la Kaufland, nu mai parchează nimeni, asta vrea să spună. Să 

ia şi pe Bulevardul Corvin.” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Există cadrul legal.”  

 
Dl. Spiridon Pantelimon:  
„Dacă-mi permiteţi o precizare. Porţiunea dintre Bulevardul Dacia şi strada George 

Enescu, da?” 
 

Dl. Costa Mircea:  
„Exact.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Deci specificaţi, porţiunea de pe Bulevardul Corvin, dintre Bulevardul Dacia şi strada 

George Enescu, să se ia măsuri să se aplice legea, punct.” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Mai există o altă porţiune, de la Casa Vânătorului în jos până la restaurantul 

Corvinul.”  
 

Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Şi la Casa Vânătorului. E foarte important.” 

 
Dl. Spiridon Pantelimon:  
„Pe strada Gheorghe Lazăr.”  
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Dl. Muzsic Robert:  
„La semafor te blochezi acolo.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Şi la Gheorghe Lazăr, da, e foarte bine.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Pe stânga sau pe dreapta, depinde cum vi, nu mai poţi să treci.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Mai este vreo bucată aşa periculoasă ca strada Gheorghe Lazăr şi Bulevardul 

Corvin? Nu.” 
 

Dl. Muzsic Robert:  
„Ştiţi unde mai este? Mai este în spate la teatru, pentru că autobuzele nu pot să 

treacă acolo.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„În toate staţiile de autobuz.”  

 
Dl. Muzsic Robert:  
„În spate la Casa de Cultură parchează maşini, şi au venit autobuzele şi nu au putut 

să treacă.” 
 

Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Specificaţi, în spatele Casei de Cultură se parchează maşini şi autobuzele nu pot 

intra. Mai este undeva?” 
 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Mărginean Alexandru:  
„În Micro 6, la curbă, sunt parcate maşini şi sunt iar probleme cu autobuzele. Şi în 

general în toate staţiile de autobuz.”  
 

Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Bun, să punem punct acestei interpelări, şi în toate staţiile de autobuze de pe raza 

Municipiului Hunedoara. Mulţumesc foarte mult.” 
 

Dna. Mornea Maria:  
„Domnule preşedinte, mai aveam o întrebare scurtă, foarte scurtă. Am pus-o şi data 

trecută şi o pun şi de data asta, referitor la taxa pentru mijloacele de transport de peste 3,5 tone. 
Am pus-o şi data trecută, o pun din nou, pentru că banii aceia încasaţi din această taxă, dacă-mi 
aduc aminte a fost chiar amendamentul dumneavoastră şi al meu, că sumele respective vor fi 
folosite numai pentru drumuri.” 
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Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Numai. Cuvântul numai. Vă rog frumos să reformulaţi din nou ca să putem să dictăm. 

Mai spuneţi o dată, vă rog. Nu am spus amendament, am spus să reformuleze din nou, aşa este 
corect.” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Sumele încasate din taxa pe mijloacele de transport cu o greutate mai mare de 3,5 

tone, banii să fie, într-adevăr, folosiţi aşa cum s-a stabilit prin hotărârea Consiliului local, adică 
numai pentru drumuri.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Specificaţi asta, şi vreau eu, vă rog să mă iertaţi, vreau să-l interpelez, vreau să-i pun 

o întrebare domnului primar, care este situaţia, sau ce soluţii am avea să găsim o firmă sau chiar 
Primăria să poată executa, sau Eco Sid-ul, să mai aducem nişte fonduri la Eco Sid, pentru blocarea 
roţilor maşinilor unde parchează neregulamentar. Dacă avem vreo măsură pentru această 
posibilitate, soluţie, de a mai aerisi puţin străzile blocate şi strâmte. Deci mă repet, pentru o firmă 
pentru ridicarea maşinilor sau blocarea roţilor.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Avem în lucru un proiect de hotărâre de consiliu local, care o să intre într-una dintre 

următoarele şedinţe.” 
 

Dl. Artean Mircea:  
„Stimaţi colegi, a trecut mai bine de 1 an de când am ridicat pentru prima oară 

problema devalizării garajelor de la Manolache Transcom din zona Hăşdat-ului, de pe strada 
Rotarilor. Revin asupra acestei probleme deoarece, în decurs de 1 an de zile, nu s-a luat absolut 
nici o măsură. Acolo nu mai există nimic metal, inclusiv în aceste zile au avut loc transporturi 
masive de calorifere şi alte lucruri care au mai rămas. Am sesizat Poliţia locală, şi am primit un 
răspuns care m-a dezarmat total, adică, în momentul când s-a făcut preluarea acelui spaţiu nu s-a 
întocmit un proces verbal de predare-primire a bunurilor de acolo. Rog să se facă o investigaţie şi 
să ni se răspundă dacă există aşa ceva, iar dacă nu există, cei responsabili să fie traşi la 
răspundere. De asemenea, în data de 5 expiră termenul până la care această firmă trebuie să 
părăsească acea incintă.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„5 decembrie?” 

 
Dl. Artean Mircea:  
„Da. Vă sugerez să declaraţi 5 decembrie o zi a porţilor deschise, să invitaţi presa 

acolo, şi pe toţi cetăţenii din Hunedoara, chiar şi pe dumneavoastră, să vedeţi cam în ce hal a ajuns 
acel spaţiu sub administrarea acelei firme, fără ca noi să luăm nici o măsură. Am asistat pasivi cum 
s-a dus totul pe apa sâmbetei.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Cine dă răspunsul? Poftiţi domnule primar.”  
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Dl. primar Viorel Arion:  
„Da, într-adevăr am verificat şi noi contractul de concesiune încheiat în anul 2005, 

există un proces verbal de predare-primire încheiat între R.A.I.L.-ul de atunci, care era regia ce 
asigura transportul local, şi societatea Manolache Transcom. Din păcate nu este semnat acest 
proces verbal. Acolo sunt consemnate o serie întreagă de autobuze, mijloace fixe, strunguri, cutii de 
viteză. Acel proces verbal nu este semnat. Am apelat la bunăvoinţa doamnei Mornea, care ne-a 
promis că încearcă să facă rost de originalul acelui proces verbal.” 
 

Dna. Mornea Maria:  
„Este tot nesemnat.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Pentru că în opinia mea, acel document a fost sustras din actele Primăriei, şi dacă 

reuşim să facem rost de el, bine-nţeles ne vom îndrepta împotriva celor vinovaţi. Măsuri în acest an 
s-au luat, pentru că am făcut eforturi considerabile să putem să reziliem acel contract de 
concesiune. Intenţia fostului concesionar era să continue până în anul 2016 cu transportul local. Am 
făcut toate demersurile legale, ştiţi foarte bine că am avut şi discuţii în Consiliul local, din luna 
septembrie transportul local este asigura de Eco Sid, care este în subordinea Primăriei. Eliberarea 
garajului, tot conform contractului, se va face în data de 5 decembrie, şi evident, ne vom prezenta 
cu echipa de inventariere la faţa locului. Rezultatele o să vi le prezentăm public, pentru că nu avem 
nimic de ascuns.” 
 

Dl. Artean Mircea:  
„Sunteţi de acord să invităm colegii consilieri şi presa în data de 5 să putem avea 

acces acolo?” 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Da, sunt de acord.” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Două secunde, vreau să completez răspunsul domnului primar. Am luat legătura cu 

firma de lichidare, procesul verbal care este şi în posesia lor este tot nesemnat, şi fac următoarea 
propunere ca să scurt–circuităm acest lucru. Normal, Ordinul Ministerului de Finanţe 2861 care 
reglementează inventarierea bunurilor obliga, şi în anii trecuţi, ca posesorul, proprietarul bunurilor 
respective, să inventarieze bunurile.  

Lucrurile acestea nu s-au făcut, pentru că dacă s-ar fi făcut, s-ar fi făcut confirmarea 
bunurilor respective cu cel care le are în folosinţă, nu în proprietate. Proprietarul este Consiliul local, 
în folosinţă erau la Manolache Transcom. Acuma, normal, în decizia de inventariere pe care domnul 
primar o să o dea pentru inventarierea patrimoniului, ar trebui stabilită ca procedură de inventariere 
un punct distinct pentru acest garaj prin care, într-adevăr, să se facă inventarierea faptică de către o 
comisie de inventar. Părerea mea ar fi ca să fie neutră, nu neapărat din cadrul Primăriei, ca să nu 
existe acele discuţii, pentru că se poate contracta inventarierea….” 

 
Dl. Artean Mircea:  
„Nu mai există nimic de inventariat!” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Tocmai asta este, să se constate că nu mai există, pentru că în momentul în care, în 

baza legii, s-a făcut delegarea….” 
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Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Să facă inventarierea fără persoana care a închiriat, adică fără Manolache.” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Păi de aceea vă spun că trebuie să fie o persoană neutră, contractată inventarierea 

pentru acel punct cu o persoană neutră, nici din Primărie, şi sigur Manolache nu v-a veni.” 
 

Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Nu o să vină.” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Şi atunci se va constata situaţia de fapt de la data asta de la care putem porni mai 

departe.” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Nu trebuie să vină Manolache. Să vină lichidatorul judiciar sau un reprezentant al 

lichidatorului, pentru că societatea este în insolvenţă, iar dreptul administratorului se suspendă.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Este în faliment.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Mai mult.” 

 
Dl. Artean Mircea:  
„Stăm aşa pasivi că s-a făcut un proces verbal nesemnat? Nu era obligaţia celui care 

a predat şi a celui care a primit să semneze? Nu ar trebui urmăriţi de către organele de justiţie? Vă 
rog frumos, pentru că acolo sunt banii hunedorenilor de fapt.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Mulţi bani.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„De fapt domnule primar, şi este foarte bine ceea ce propune domnul Artean, putem 

sesiza organele de anchetă.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Domnule consilier, în data de 5, nu Manolache se va prezenta, se va prezenta 

doamna Cor.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Corect, aşa este, lichidatorul.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Dânsa semnează procesul verbal de predare-primire, şi faptic, aşa cum spune 

doamna consilier Mornea, vom consemna în scris ce preluăm.” 
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Dna. Mornea Maria:  
„Auziţi, în toţi anii trebuia făcută inventarierea asta.” 

 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„Întrucât sunt probleme cu asociaţiile de proprietari, se cam ia apa prin oraş, deşi sunt 

oameni care îşi plătesc lunar apa. Rog să se aducă la cunoştinţa locuitorilor din municipiul 
Hunedoara, constatările făcute de compartimentul de specialitate al primăriei, prin care în ultima 
vreme a acţionat deosebit. Aceste constatări se pot pune pe site-ul primăriei, ca toţi oamenii să  ştie 
ce s-a întâmplat, şi să nu se mai aglomereze reclamaţiile în primărie, care şi aşa sunt destule.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Aveţi propunerea să publicăm pe site-ul primăriei notele de constatare?” 

 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„Exact. Nu cred că sunt probleme. 
La Liceul Tehnologic Constantin Bursan, unde sunt reprezentant din partea consiliului, 

cât şi în alte unităţi de învăţământ, sunt probleme la care ei nu pot face faţă, de obicei de ordin 
juridic, nu au jurist. Dacă putem, când au nevoie deosebită să-i ajutăm, când vin cu probleme pe 
care nu le înţeleg din punct de vedere juridic, asta este solicitarea lor. 

Veşnica mea problemă, câinii comunitari. Am avut nevoie, tot pentru şcoli, să ridicăm 
nişte materiale de curăţenie. Este o firmă de materiale de curăţenie prin Ceangăi, nu am putut să 
cobor din maşină, patru dulăi erau acolo, cu reprezentanţii şcolilor nu am putut să ieşim din maşină, 
s-au plâns şi oamenii aceia, să facem ceva cu ei.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Serviciul de ecarisaj este externalizat, după cum ştiţi foarte bine, este Serviciul 

Judeţean Protecţia Animalelor. Noi ca şi primărie ne-am făcut datoria, am construit un adăpost de 
câini în care am investit 4 miliarde de lei. Capacitatea care este de 170 de câini, este ocupată la 
capacitate maximă, aşteptăm normele de aplicare a legii şi în momentul în care apar normele o să 
le aplicăm.” 
 

Dl. Mărginean Alexandru:  
                     „O ultimă problemă, dacă mai putem face relaţii şi cu alte oraşe din Europa. Fiica mea 
este în Olanda, am de gând să merg în concediu acolo…şi să acţionăm şi la localităţi din alte zone.” 
 

Dl. Bucale ţ Marian:  
„Nu vreau să mai repet ce a spus d-na Monea. Aş avea o propunere, dacă este şi 

posibil. Un om angajat la primărie cu 15 milioane pe lună, eu zic că e un salariu bun, mai dăm pe 
substanţe vre-o 300, în total 600, să facem deratizarea în oraş, se poate lua o autorizaţie şi pe 
primărie, şi va putea să acţioneze acolo unde trebuie, să deratizeze rapid şi controlat…” 
 

Dl. Cri şan Ovidiu:  
                     „Dar contractul cu DDChim până când este?” 
 

Dl. Bucale ţ Marian:  
                      „Eu nu am spus să se rezilieze contractul. Am spus să se aibă în considerare această 
posibilitate.” 
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Dl. Cri şan Ovidiu:  
                     „….pe 19 decembrie 2014 expiră contractul la DDChim. Dvs. propuneţi să se revină 
înapoi la Consiliu local serviciul de deratizare…” 
 

Dl. Bucale ţ Marian:  
                      „…sigur, şi terminăm cu toate discuţiile.” 
 

Dl. Magaon Jane:  
„Stau de vorbă cu foarte mulţi cetăţeni în ultima perioadă,  toţi să-mi spună şi să-mi 

arate că sunt interesaţi de problemele oraşului. O să încep de jos de la Pestiş. Este vorba de 
I.C.S.H. 

 I.C.S.H. –ul a fost şi a solicitat un racord de apă de la Parcul Industrial pentru că la 
momentul de faţă nu au conductă de apă. Au angajaţi, şi doresc ca să nu închidă firma, şi cât mai 
merg, să se poată spăla, să aibă apă, o conductă de 32 de polietilenă prin care să se spele. 
Primăria şi cei de la parc au refuzat, aşa am primit informaţia de acolo, şi este foarte greu pentru ei. 
Ar trebui să-i ajutăm în sensul acesta ca să poată să tragă o conductă de apă.” 
 
 

Dl. Cri şan Ovidiu:  
                     „De unde până unde?” 
 

Dl. Magaon Jane:  
                     „Din Parcul Industrial să traverseze până in curte la S.P.I..” 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
                     „Este aprobată şi eliberată autorizaţie de construcţie.” 
 

Dl. Magaon Jane:  
                     „Au venit mai mulţi cetăţeni, şi luna trecută când dl. primar nu era aici, la târgul de 
vechituri s-a întâmplat, că cineva noaptea, a venit şi a sudat porţile şi a pus lacăte pe porţi. 
Cetăţenii mă întreabă ce măsuri s-au luat pentru acei cetăţeni ca să nu se mai repete.” 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Pot să vă răspund eu. Am dispus în noaptea aceea să se revină la starea iniţială şi s-

a desfăşurat târgul a doua zi.” 
 

Dl. Magaon Jane:  
                     „Cetăţenii au întrebat ce măsuri s-au luat.” 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
                      „S-a făcut plângere.” 
 

Dl. Magaon Jane:  
                     „La Parcul Industrial există acel târg de maşini, s-au creat şi anumite locuri de vânzare 
unde cetăţenii spuneau că, este cineva acolo, care vinde produse tradiţionale făcute de el, deci nu 
în carmangerie. Să avem grijă că nu e bine ce se întâmplă acolo şi aceşti cetăţeni s-ar putea 
îmbolnăvi şi nu este bine. 

 Am fost sus la târgul de animale, care se construieşte sus în Hăşdat, am rămas 
surprins, pentru că nu ştiu dacă aţi văzut, că acest târg de animale nu ştiu dacă are 1000 mp.  
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Mai mult de 4-5 maşini, sau mai mult de 10 căruţe cu porci nu vor încăpea în acel târg. 
Mai este o parcare în care încap 5-6 maşini. Acea zonă unde se face acest târg, cetăţenii spuneau 
că este improprie. Dânşii au spus, că s-ar putea face la fosta unitate militară, pe vechiul 
amplasament, sau în curte unde este Manolache. Nu se poate ca un târg de animale să fie pe o 
suprafaţă aşa de mică, şi să se oprească acolo lucrările, pentru că nu este bine. Este foarte mic, şi 
nu se poate desfăşura activitatea acolo. Este în pantă, jos este mlaştină, când vin ploile, acolo nu 
se poate intra.  

Încă o problemă cu piaţa, hala, alimentara de la piaţă. Toată vara, o firmă a reparat un 
pic peretele dinspre acel, cum spune lumea, covor verde. Sunt atâţia cetăţeni care vor să închirieze, 
haideţi să o terminăm, cu bani puţini, putem să aducem venituri la primărie. Dacă ţinem acea hală 
în care plouă şi acum, de atâta timp închisă, trebuie să se rezolve. Iar lucrările care sunt făcute la 
piaţă, sunt lucrări….noroc că s-au dat cu var pe ele şi sunt albe, că dacă nu…nu sunt lucrări de 
calitate.  

A apărut prin ziare tot felul de articole, că aş avea conflict de interese cu primăria. Nu 
ştiu cine a zis aşa ceva, nu ştiu de unde, dar aş vrea să întreb şi eu…probabil că din moment ce s-a 
dat această informaţie, a dat-o cineva din primărie, sau…. Nu cunosc cine, pentru că, dacă aş avea 
un conflict de interese cu primăria, ar trebui să fiu eliminat, normal  nu ar trebui să fiu aici lângă 
dvs.. Eu nu ştiu să am, dar dacă a apărut în ziar, înseamnă că nişte oameni din primărie au făcut 
nişte favoruri, ceea ce nu e corect. Aş vrea să-i cunosc şi eu pe acei oameni din primărie care au 
spus că am lucrări cu primăria. Dacă ştie cineva că am lucrări cu primăria, să spună, să văd şi eu, 
pentru că nu ştiu despre ce este vorba.” 
 

Dl. Cri şan Ovidiu:  
                     „Vreau să mulţumesc tuturor pentru aceste două luni în care am fost preşedinte de 
şedinţă, să vă mulţumesc pentru că m-aţi suportat. Vreau să mai ridic o problemă, nu ştiu la ce 
departament să ridic această problemă, este vorba despre capacele de pe tot Bd. Republicii şi 
Traian, sunt maşini cu taloane mici, să se ridice capacele. Poate că există soluţii, poate că nu 
există, dar au trecut 3 luni de zile de când am mai ridicat această problemă, vă rog frumos să ţineţi 
cont de ridicarea capacelor pe Bd-ul Republicii, de la fosta Cantina Restaurant şi până la ieşirea din 
oraş. Vă mulţumesc.” 
 
 

Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 

PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

 
MINUTA 

 
şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 29.11.2013 

 
 
1.Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea mandatului de consilier local al doamnei  Aldea Ana 
Maria înainte de expirarea duratei normale a acestuia, precum şi validarea mandatului de consilier în 
Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a domnului Stamatoiu Ion  

Hotărârea nr.283/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.125/2012 
privind organizarea comisiilor de specialitate 

Hotărârea nr.284/2013 se aprob ă în unanimitate. 

3.Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite 
Hotărârea nr.285/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
4.Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local nr.131/2012 privind  
repartizarea  pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii  responsabilităţilor ce le revin potrivit 
prevederilor legale în vigoare 

Hotărârea nr.286/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
5.Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii Consiliului local nr.244/2013 privind numirea 
reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitare şi unităţilor preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
Hunedoara 

Hotărârea nr.287/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
6.Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de comodat nr. 
1415472/03.04.2008, nr.25/04.04.2008, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, b-dul Libertăţii, nr. 17, 
subsol, lângă Poliţia Comunitară, aflat in domeniul public al Municipiului Hunedoara 

Hotărârea nr.288/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
7.Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a spaţiului  în suprafaţă de 62,25 
mp, camerele 30, 31, 32, situate în Municipiul Hunedoara, b-dul Libertăţii, nr. 17,  în favoarea Inspectoratului 
de Jandarmi Judeţean „Decebal” Hunedoara 

Hotărârea nr.289/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
8.Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbării denumirii Centrului de Pedagogie Curativă Hunedoara în 
Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Rudolf Steiner” Hunedoara 

Hotărârea nr.290/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
9.Proiect de hotărâre pentru aprobarea calendarului de evenimente culturale pentru  luna decembrie 2013 şi  
alocarea din bugetul local a sumei de până la 35.000 lei în vederea organizării şi desfăşurării evenimentelor 
lunii decembrie 2013.” 
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Hotărârea nr.291/2013 se aprob ă cu 16 voturi „pentru” şi cu 5 voturi „ab ţineri” (Palc ău 
Ciprian, Mornea Maria, Rusu Constantin, Artean Mirc ea, Bucale ţ Marian) . 
 
 
10.  Proiect de hotărâre privind  reglementarea circulaţiei  vehiculelor  pe  unele străzi  din  municipiul  
Hunedoara. 
                        Hotărârea nr.292/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 11. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care 
au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
                        Hotărârea nr.293/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

12. Proiect de hotărâre pentru revocarea poziţiei nr. 5 din anexa la Hotărârea Consiliului local nr. 77/2006 şi 
aprobarea noii propuneri de atribuire teren conform prevederilor art.23, alin.(21), ale art.36, alin.(2) şi alin.(3) 
din Legea fondului funciar nr.18/1991, republicată,  cu modificările şi completările ulterioare. 
              Hotărârea nr.294/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului de administraţie al Regiei Publice 
Locale Ocolul Silvic „Ţinutul Pădurenilor” R.A. . 

              Hotărârea nr.295/2013 se aprob ă în unanimitate 

14. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea listei solicitanţilor care au acces la locuinţele pentru tineri, 
destinate închirierii, a stabilirii ordinii  şi  a modului de soluţionare a cererilor. 

                        Hotărârea nr.296/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea transformării unor posturi din cadrul Colegiului National „Iancu de 
Hunedoara” Hunedoara, în vederea promovării salariaţilor încadraţi pe aceste posturi într-o funcţie, treaptă 
sau grad profesional superior. 
           Hotărârea nr.297/2013 se aprob ă în unanimitate.  

16. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, Str. Eroilor, 
nr. 5, bl. 26, sc. C, ap. 49, et. 2. 
                      Hotărârea nr.298/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
17. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, Str. 
Ştrandului, nr. 4, bl. K, sc. B, ap. 57, et.2. 
                      Hotărârea nr.299/2013 se aprob ă în unanimitate. 
18. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, Str. 
Trandafirilor, nr. 7, bl. 17, sc. A, ap. 13, et.2. 
            Hotărârea nr.300/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
19. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui 
preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.12.2013 – 31.01.2014. 
                      Hotărârea nr.301/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
20. Prezentarea adresei Instituţiei Prefectului – Judeţul Hunedoara nr.9373/2013, înregistrată la Primăria 
Municipiului Hunedoara sub nr. 63074/2013 
 
21. Diverse 

 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


